
 

Bestyrelsesmøde den 28.09.2024 kl. 10.00 / Saltum Strandpark 
Mødested: Doggerbanke 8. (Karsten G.) 

Vi mødtes ved Karsten og gik i samlet flok gennem stisystemet hvor der blev ryddet således stierne 
er klare og farbare hen over efteråret og vinteren. Det var en god tur der også gav bestyrelsen et 
godt billede af den samlede tilstand af foreningens arealer. 

 
Herefter fortsatte mødet på vanlig vis hos Karsten. 
 

Dagsorden og referat: 

1. Velkommen 
Flemming bød velkommen.  
Afbud fra Flemming Rukær og Anker Bagger. 

 
2. Økonomi 

Karsten orienterede om foreningens økonomi. Det ser godt ud på dette tidspunkt af 
året. Der har ikke været mange udgifter til veje og øvrig vedligeholdelse. 
Der var en drøftelse af betydningen af den kommende beskatning af foreningens 
fællesarealer. Enighed om at vi, når vores del af asfalteringen af Solvejen er betalt, vil 
fastholde det årlige kontingent for at forberede den kommende skattebetaling. 
 

3. Fastsættelse af dato for generalforsamling 
Den årlige generalforsamling fastsættes til lørdag den 26. april 2025 kl. 10.00 hos Cafe 
Jambo. 
Karsten bestiller lokalerne. 
 

4. Fastsættelse af dato for arbejdsdag 
Den årlige arbejdsdag blev fastsat til lørdag den 10. maj kl. 10.00. 
Flemming bestiller pølsevognen. 
 

5. Solvejen 
Solvej er nu nyasfalteret fra Saltum Strandvej hen til Sydvestpassagen. 
Karsten sikre betaling og Flemming sikre mangelarbejde bliver udført efter aftale. 
Kommunen har igangsat overtagelse som aftalt. Kommunen afholder udgifter forbundet 
med landmåling og matrikulering. 
Bestyrelsen finder det godt det er faldet på plads. 
 

6. Situationen på det tidligere Saltum Strandcamping 
Både Flemming og Karsten har talt med dem der er i gang med etablering af såvel 
sommerhuse som feriehytterne samt med kommunen om grøften langs skellet mod 
vores grundejerforening og rammerne for vedligehold af denne. 



Etablering af feriehytterne har alle godkendelser på plads. Karsten har lagt nærmere 
beskrivelse op på vores facebook side. 
 

7. Evt. 
Karsten afregner med Klaus Mærkedahl vedrørende elforbruget til hjertestarteren. 
Foreningen takker for hans velvillighed. 
 
Flemming orienterede om ift affaldsordningen så vil Nordværk fremadrettet ved 
problemer med adgangsforhold tage kontakt til grundejerforeningen i stedet for den 
enkelte grundejer. Tanken er dermed at der undgås at udfordringer hos en enkelt 
eksempelvis gør at en hel stikvej ikke får hentet affald. 

 

 
 


